
Till kommunfullmäktige 2022-02-24, fråga till Tekniska nämndens ordförande Jan Idehed (C): 

Ombyggnationen av Södra torget 

I budgeten för 2022 gav kommunfullmäktige Tekniska nämnden ett uppdrag om att bygga om Södra 
torget för ökad trafiksäkerhet och tillgänglighet. Fullmäktige tillförde också nämnden medel i 
investeringsbudgeten för att genomföra detta. Vänsterpartiet ansåg redan i samband med 
budgetbeslutet att det var viktigt att betona att ombyggnationen av Södra torget inte fick begränsa 
förutsättningarna för en förutsättningslös utredning om kollektivtrafikens dragning genom stadens 
centrala delar, i enlighet med kommunfullmäktiges beslut i budget 2020. 

När nu ombyggnationen ska inledas så har det framkommit att det saknas beslut i Tekniska nämnden 
kring hur ombyggnationen ska genomföras. Jag tycker att det är principiellt tvivelaktigt att viktiga 
beslut om hur centrala miljöer i vår stad ska vara utformade fattas utan att politiken har sagt sitt. För 
egen del tycker jag att det här är tydligt att politiken hamnar i baksätet, när man istället borde vara 
den som styr färdriktningen i framsätet. Det är trots allt oss – direkt och indirekt – folkvalda som 
medborgarna kan ställa till svar i allmänna val. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga Tekniska nämndens ordförande Jan Idehed (C) 

- Varför saknas det politiska beslut om ombyggnationen av Södra torget i nämnden som du är 
ansvarig för? 

 

Stefan Lindborg (V) 

 


